
    

Aan: 	 	 Het college van B&W van de gemeente Groningen

Betreft: 	 Vragen ex art. 38 inzake Afsluiting Doorfietsroute Stadsweg


Groningen, 3 april 2019


Geacht college,


Op woensdag 19 september werd de eerste ‘doorfietsroute’  in onze provincie feestelijk 1

geopend. Deze route van Ten Boer naar het centrum van de stad Groningen  verbetert en 2

veraangenaamt de fietsroute van Ten Boer naar Groningen aanzienlijk, met een goed 
wegdek, brede rijbanen, weinig obstakels en amper verkeerslichten en biedt de route 
vooral een prachtig, aangenaam, groen en rustig alternatief voor het fietspad langs de 
drukke N360 langs het Damsterdiep,


Nog geen jaar later maakt de gemeente Groningen middels de wekelijkse Nieuwsbrief Ten 
Boer (afgelopen vrijdag) met een summier bericht bekend dat deze ‘doorfietsroute’ tussen 
Garmerwolde en Groningen voor maar liefst 4 maanden afgesloten wordt in verband met 
onderhoudswerkzaamheden door de Gasunie. Nadere informatie over deze afsluiting is 
moeilijk vindbaar. 

Op de site van Groningen Bereikbaar is geen informatie over de afsluiting te vinden, op de 
gemeentelijke site leveren de zoektermen ‘Stadsweg’, ‘doorfietsroute’ of ‘afsluiting’ geen 
resultaten op en een simpele google-zoekactie levert met de termen ‘afsluiting stadsweg 
groningen’ levert slechts 1 resultaat op.  Uit enige navraag blijkt zelfs dat de route al zeker 3

een aantal weken afgesloten is.


Het verbaast de fractie van GroenLinks dat een - spiksplinternieuwe - doorfietsroute zo 
lang afgesloten wordt. De afsluiting zou - zo het summiere bericht - nodig zijn omdat de 
weg tijdens de werkzaamheden gebruikt zal worden door zware machines, die de 
veiligheid van de weggebruikers in gevaar zou brengen. Het lijkt er ook op dat sinds de 
route afgesloten is, er nog geen noemenswaardige werkzaamheden zijn verricht. De vraag 
werpt zich op of de afsluiting voor zo’n lange periode niet anders gepland zou kunnen 
worden. 


De provincie en de gemeente Groningen zetten actief in op het stimuleren van het gebruik 
van de fiets als (gezond) alternatief voor met name autoverkeer. De aanleg van 
‘doorfietsroutes’ wordt voortvarend ter hand genomen en er wordt flink in geïnvesteerd. 

 Tot voor kort ook bekend als ‘snelfietsroute’ https://www.dvhn.nl/groningen/Groningen-en-1

Drenthe-halen-‘snel’-uit-naam-nieuwe-fietspaden-24065859.html

 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/199034/Ten-Boer-heeft-primeur-met-eerste-doorfietsroute2

 https://groningen.nieuws.nl/gemeente/802723/fietspad-richting-garmerwolde-afgesloten/3



Daarom verbaast de fractie van GroenLinks dat een ‘doorfietsroute’, als onderdeel van de 
hoofdfietsstructuur zo lang afgesloten blijft voor het fietsverkeer, zeker nu het voorjaar en 
de zomer voor de deur staan en mensen nog vaker de fiets zullen nemen voor woon-
werkverkeer maar ook voor fietsrecreatie. 


Bovenstaande leidt tot de volgende vragen:


1. Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat het onwenselijk is dat een 
‘doorfietsroute’ in de gemeente Groningen gedurende meerdere maanden afgesloten 
blijft voor fietsverkeer? Zo nee, waarom niet? 


2. Zouden gezien het belang dat gehecht wordt aan ‘doorfietsroutes’ afsluitingen tot het 
minimum moeten worden beperkt en als die plaatsvinden die zo kort mogelijk moeten 
zijn?


3. Is het voldoende gezocht naar alternatieven voor het gedurende zo lange tijd afsluiten 
van deze doorfietsroute? 


4. Voldoet de gekozen werkwijze die leidde tot deze afsluiting aan de werkwijze die het 
college omschreef in zijn brief van 31 januari 2018 met als onderwerp ‘Beantwoording 
motie ‘fietsers voorrang bij omleiding’ ?
4

5. Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat de informatievoorziening 
over de afsluiting (nog) niet voldoende is, zeker gezien het belang dat gemeente en 
provincie hechten aan ‘doorfietsroutes’?


6. Is het college - ook in zijn rol van wegbeheerder - bereidt om al dan niet in overleg 
met de uitvoerder van de werkzaamheden èn de Gasunie te bezien of de periode van 
afsluiting (aanzienlijk) te verkorten, bij voorbeeld door hen anders te plannen of 
alternatieven te zoeken voor de gekozen aanpak?


Namens de fractie van GroenLinks,


Benni Leemhuis


 https://groningen.raadsinformatie.nl/document/6149145/14

https://groningen.raadsinformatie.nl/document/6149145/1

